
 
 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag den 23.10.2024 kl. 18.00-20.00 i lokale C115 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  

Agnete Nørskov Nielsen, Ani Maj Andersen, Anja Koch, Dorte Johannsen, Jesper 

Madsen-Østerbye, Martin Helt Brunsgaard og Ulrik Jacob Juel Kristensen.  

Elevrådsrepræsentanter: 

Tobias Johannsen, 8.C og Anne-Sofie Bargisen Tastesen, 9.X 

Personalerepræsentanter:  

Lotte Simonsen og Lena Bonde Thiellesen. Under punkt 2 deltager trivselspædagog Ulla 

Bork Petersen. 

Ledelsesrepræsentanter:  

Sven Wamser og Andrea Petersen Mastrup 

Referent: 

Sven Wamser 

Ordstyrer: 

Martin Helt Brunsgaard. 

Afbud: 

Søren Ernst Lüdeking og Ulrik Jacob Juel Kristensen 

Forkortelser:  

I (information), D (drøftelse), T (tilsyn), B (beslutning). 

 

Dagsorden 

1. 18:00-18:05  Velkomst og dagsorden (I)  

 



 
 

 

2. 18:05-18:35  Antimobbestrategi (T) 

Formål:  

Antimobbestrategien gennemgås og drøftes. 

Skolebestyrelsen skal: 

Have antimobbestrategien gennemgået af Ulla. Efterfølgende er der mulighed for 

spørgsmål og drøftelse. 

Referat: 

Ulla orienterer om strategiens formål med at forebygge og reducere mobning. Formålet er 

ligeledes at styrke børnefællesskaberne på skolen. 

Ulla giver eksempler på, hvordan der på skolen arbejdes med at styrke fællesskaberne, samt 

på hvordan der er fokus på de tegn, der kan være på at der er ”usunde” fællesskaber. Der er 

et særligt fokus på den mobning der kan foregå via de sociale medier. 

Der drøftes hvilke muligheder der er for styrede aktiviteter i frikvartererne, f.eks. legepatruljer 

og lign. 

Der efterspørges en helt konkret beskrivelse af arbejdsgangen, når den enkelte medarbejder 

står i problematikken. Det anbefales fra bestyrelsens side at dette udformes. 

Det anbefales ligeledes fra skolebestyrelsens side, at elevperspektivet medinddrages i en 

vurdering af antimobbestrategien. 

Skolebestyrelsen bakker op om strategien med bemærkninger.  

 

 

Bilag: 

2.1 https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/

arkiv/Download_filer/Kongeh%C3%B8jskolens%20antimobbestrategi

%20september%202024.pdf  

 

3. 18:35-18:50  Elevråd (I) 

Formål:  

Bestyrelsen får indsigt i elevrådets arbejde. Elevrepræsentanterne er bindeled mellem 

bestyrelsen og elevrådet. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Elevrådets arbejde 

https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Kongeh%C3%B8jskolens%20antimobbestrategi%20september%202024.pdf
https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Kongeh%C3%B8jskolens%20antimobbestrategi%20september%202024.pdf
https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Kongeh%C3%B8jskolens%20antimobbestrategi%20september%202024.pdf


 
 

 

Referat: 

Der er ikke afholdt møde i denne måned, der er bl.a. temauge som har forhindret det. 

Elevrådet har drøftet, om det er muligt at udbygge relationerne mellem venskabsklasser. 

Kongehøjskolen er fejlagtigt ikke blevet inviteret til møde i fælleselevrådet. 

Skolebestyrelsen opfordrer til, at ledelsen lytter til elevrådets opfordring til en bedre 

venskabsklasse-ordning, på trods af de logistiske udfordringer der er. 

4. 18:50-19:00 Økonomi (T) 

Formål: 

 Bestyrelsen skal have indblik i skolens økonomi. 

Skolebestyrelsen skal: 

 Orienteres om budgetopfølgning september 2024 (bilag). 

Referat: 

Sven gennemgår økonomien. Vi forventer at gå ud af regnskabsåret med et større overskud og 

har søgt om overførelse af mindreforbruget. 

Skolebestyrelsen roser det økonomiske overblik, og igangsætningen af de investeringer der er 

peget på.  

 

Bilag: 

4.1 Økonomirapport 30.09.2024 (følger i uge 41) 

4.2 Noter til økonomirapport 30.09.2024 (følger i uge 41) 

4.3 Budget 2024 skolebestyrelsen med forventet resultat (følger i uge 41) 

 

5. 19:00-19:10 Rammebeskrivelse ift. lektier (B) 

Formål: 

 Bestyrelsen skal godkende proces og rammebeskrivelse. 

Skolebestyrelsen skal: 

 Godkende forslag til proces: 



 
 

 

o Der planlægges et arrangement for forældre og elevrådsrepræsentanter med 

oplæg med to perspektiver på lektier og efterfølgende debat i mindre 

grupper. Arrangementet placeres i november eller januar. 

o Når ovenstående arrangement er placeret planlægges resten af processen, 

hvor medarbejdere, elevråd og skolebestyrelse inddrages. 

 Godkende rammen for drøftelsen i elevrådet, personalegruppen og 

skolebestyrelsen (bilag). 

Referat: 

Processen tænkes udvidet med et eksternt oplæg. Skolebestyrelsen bakker op om processen 

og Søren og Martin arbejder videre. 

Den vedlagte rammebeskrivelse godkendes med enkelte rettelser og tilføjelser. 

Bilag: 

5.1 Bestyrelsens ramme for elevrådsmøde og afdelingsmøder (følger i uge 

42) 

 

6. 19:10-19:15 Princip for godkendelse af undervisningsmidler (B) 

Formål: 

 Bestyrelsen skal godkende princippet. 

Skolebestyrelsen skal: 

 Godkende princippet i forlængelse af drøftelsen på det seneste møde. 

Referat: 

Godkendes med enkelte faktuelle rettelser 

Bilag: 

6.1 Princip for godkendelse af undervisningsmidler til godkendelse 

 



 
 

 

7. 19:15-19:30 Revidere trafikpolitik (D) 

Formål: 

 Revidere trafikpolitikken. 

Skolebestyrelsen skal: 

 Have en indledende drøftelse, hvor der evt. findes frem til fokuspunkter til det 

kommende skolebestyrelsesmøde. 

Referat: 

Den del der handler om færdselslære på skolen er velbeskrevet i politikken. 

Der mangler evt. et fokus på selve den trafikale infrastruktur i forhold til vejene, lyskrydsene 

m.m. 

Bilag: 

7.1 https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/

arkiv/Download_filer/Trafikpolitik%20for%20Kongeh%C3%B8jskolen

%20juli%202024.pdf  

 

8. 19:30-19:40 Formandens punkt (I) 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Møde med det politiske udvalg 24/10-2024 

Referat 

Der skal formuleres en ny Børne-, Unge og familiepolitik som der skal tales om. Martin 

deltager fra skolen. 

 

9. 19:40-19:50  Skolens hverdag (I)  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

 Paradigmeskift i visitationsudvalget 

 Nyt fra centret 

 Ansættelsessamtaler pædagog til trivselsteamet 

https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Trafikpolitik%20for%20Kongeh%C3%B8jskolen%20juli%202024.pdf
https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Trafikpolitik%20for%20Kongeh%C3%B8jskolen%20juli%202024.pdf
https://kongehoejskolen.aula.dk/sites/kongehoejskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Trafikpolitik%20for%20Kongeh%C3%B8jskolen%20juli%202024.pdf


 
 

 

 Nyt fra kommunikationsudvalget 

Referat: 

I visitationsudvalget afvises der nu en del flere ansøgninger end der tidligere var kutyme    

for. Det betyder, at skolen skal have en anden form for håndtering i enkelte elevsager. 

Dette berører alle skoler i kommunen. 

I Centret er der fortsat en langtidssygemelding. 

Anja kan deltage i ansættelsesudvalget, Ani Maj er suppleant. 

Der er taget nye billeder fra skolen som bruges til at brande skolen. Der er desuden blevet 

lavet 2 reklamefilm. 

 

Skolebestyrelsen ønsker en opfølgning på ”paradigmeskifte i visitationsudvalget” 

 

 

19:50-19:55 Evt. 

 

10. 19:55-20:00 Oplæsning af referat (B) 

 

Godkendt. 


